
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Onderwerp: Uitbreiding kazerne Heerenveen 
 
Inleiding: 
 
De VVD las op de website van het ministerie van Defensie 
(https://www.defensie.nl/onderwerpen/ruimte-voor-defensie/ruimte-per-
provincie/activiteiten/uitbreiding-kazerne-heerenveen) en de Leeuwarder courant dat 
Defensie onderzoek doet naar (uitbreiding van huidige) locaties in verband met de 
toegenomen internationale onrust en de voorbereiding van Defensie daarop. 
 
De VVD heeft de volgende vragen: 
 
Vragen: 
1. Op welke wijze is het college geïnformeerd over het onderzoek van Defensie? 
 
Wethouder Van Veen is op 4 december in bestuurlijk overleg met staatssecretaris Van 
der Maat en enkele andere gemeenten geïnformeerd. Hij heeft college op 5 december 
mondeling over de beoogde uitbreiding vanuit het ministerie van Defensie geïnformeerd. 
 
2. Is het college voornemens een reactie te sturen aan defensie, zoals door defensie 
gevraagd voor 12 februari? Zo ja, wat is de strekking van de reactie? Zo nee, waarom 
niet? 
 
Ja. College zal het ministerie van Defensie er op wijzen dat nader onderzocht dient te 
worden of de beoogde uitbreiding van 17.563 m2 naar 26.345 m2 BVO op het huidige 
terrein gerealiseerd kan worden of niet. Temeer omdat de beoogde activiteit een 
uitbreiding van de externe veiligheidszone vraagt.  
Daarbij kan uitbreiding op de huidige locatie interfereren met de aanleg van de Lelylijn. 
Dat is onwenselijk, omdat het de bredere gemeentelijke en bovengemeentelijke belangen 
kan schaden.  
 
3. Is het college het met de VVD eens dat Heerenveen met een huidige kazerne en gelet 
op (inter)nationale ontwikkelingen meewerkt aan onderzoek en eventuele bouw van de 
genoemde uitbreiding? Zo ja, wat is hiervoor nodig? Zo nee, waarom niet? 
 
Ja. Er is geen sprake van een kazerne, maar van een militaire apotheek. College voelt 
met de bestaande militaire apotheek binnen de gemeente, en de (inter)nationale 
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ontwikkelingen, een verantwoordelijkheid om de mogelijkheden nader met partijen te 
verkennen. Wethouder heeft in gesprek met de staatssecretaris al afgetast of complete 
nieuwbouw op een andere locatie een optie is. Dit heeft niet de voorkeur van het 
ministerie, maar lijkt niet onbespreekbaar. Wij zullen het ministerie uitnodigingen 
hierover met ons in gesprek te gaan. 
 
4. Is het college het met de VVD eens dat wanneer uitbreiding gewenst is en dit niet op 
de huidige locatie past, de gemeente Heerenveen met voorrang -samen met Defensie- 
een andere locatie aanwijst zodat de werkzaamheden van Defensie geen vertraging 
oplopen? Zo nee, waarom niet? 
 
Heerenveen spant zich voor alle vragende partijen in om ontwikkelingen t.a.v. de 
militaire apotheek mogelijk te maken, en zal dit ook voor het ministerie van Defensie 
doen. Wij zijn niet per definitie in de positie om een locatie ‘aan te wijzen’. Zover het 
onze eigen grondposities betreft is het geldende uitgiftebeleid van toepassing. 
 
 


